
Rada Gminy Siedlec 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej 

Protokół nr 2/2025 

2 Posiedzenie w dniu 3 lutego 2025  

Obrady rozpoczęto 3 lutego 2025 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:55 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków. 

Obecni: 

1. Daniel Sobel, 

2. Damian Nowak, 

3. Szymon Śliwiński, 

4. Katarzyna Pluskota, 

5. Teresa Sobkowiak, 

6. Przemysław Strażyński 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Artur Walczak – Mortezaei - Wójt Gminy 

2. Natalia Babińska   - Skarbnik Gminy 

3. Agnieszka Ciesielska  - p.o. Dyrektora 

      Gminnego Zespołu 

      Ekonomiczno-Administracyjnego 

      Szkół i Placówek 

4. Dorota Gwardzik   - Prezes Związku Nauczycielstwa Polskiego 

      Oddział w Siedlcu 

5. Dyrektorzy jednostek oświatowych w gminie 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

  Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący komisji Daniel Sobel, witając 

wszystkich obecnych gości. Następnie Przewodniczący stwierdził, iż w posiedzeniu 

uczestniczą wszyscy członkowie komisji.  

 

2. Dodatek funkcyjny dla Dyrektorów Szkół w Gminie Siedlec. 

 

  Wprowadzenia dokonał Przewodniczący Komisji Daniel Sobel, następnie oddając głos 

Wójtowi Arturowi Walczakowi - Mortezaei. Wójt uważa, iż dodatek dla Dyrektorów winien 

być ustalony uchwałą Rady Gminy oraz określać widełki % danej podstawy, co będzie 

bardziej dynamiczne w przyszłości. Ostatnia uchwała dot. dodatku dla Dyrektorów podjęta 

była w 2020 roku, a co za tym idzie w związku z podnoszącą się co roku najniższą krajową 

nie jest to kwota adekwatna do wykonywanych zadań oraz odpowiedzialności, jaka spoczywa 

na Dyrektorach.  

 

Członkowie komisji oraz zaproszeni goście mogli zapoznać się z porównaniem dodatków 

funkcyjnych w gminach ościennych, które stanowi załącznik do protokołu.  

Następnie członkowie komisji wraz z Dyrektorami przystąpili do szerokiej dyskusji  

w powyższym temacie. Radni pytali m.in. o: 



- wysokość pensji nauczycieli w zależności od stopnia awansu zawodowego, 

- czy zdarza się, że Dyrektorzy zarabiają mniej niż nauczyciele, 

Pani Dorota Gwardzik zwróciła uwagę, iż % dodatku  nie jest dodatkiem motywacyjnym oraz 

na fakt, iż trzeba uporządkować regulamin dot. dodatku motywacyjnego oraz nagród.  

Pani Gwardzik jest przeciwna wprowadzeniu % dodatku dla Dyrektorów.  

Pani Dyrektor Szkoły w Belęcinie Anna Dechnik - Bordych zwróciła uwagę, iż w jej 

placówce nie ma stanowiska Zastępcy Dyrektora. W momencie jej nieobecności obowiązki 

przejmuje wyznaczony nauczyciel, który w tym momencie pracuje za darmo.  

 W wyniku przeprowadzonej dyskusji ustalono, iż zostanie przygotowana wstępna 

propozycja dot. % dodatku dla Dyrektorów oparta na systemie gminy Wolsztyn oraz Gminy 

Przemęt z uwzględnieniem dodatku dla Wicedyrektorów. Dokument winien być 

przedstawiony na Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej jeszcze w 

lutym przed obradami Sesji Rady Gminy Siedlec.  

 

3. Bezpieczeństwo dzieci w drodze do i ze szkoły. 

 

  W tym punkcie członkowie komisji wraz z Dyrektorami pochylili się nad tematem, jak 

zadbać o bezpieczeństwo dzieci. Dyrektorzy poruszyli temat rodziców, którzy często chcąc, 

aby ich dzieci miały bliżej do wejścia parkują samochody w miejscach niedozwolonych lub 

wyznaczonych dla postoju autokarów szkolnych, co stwarza zagrożenie dla innych.  

Komisja zwróciła się z prośbą o wprowadzenie częstszych pogadanek na temat 

bezpieczeństwa na drodze.  

Radny Szymon Śliwiński zaproponował, aby oprócz przeprowadzenia pogadanek w szkołach 

Dyrektorzy otrzymali filmiki dot. pojazdów ciężarowych, aby zobrazować dzieciom, co widzi 

kierowca takiej ciężarówki.  

Radny Przemysław Strażyński poinformował, iż przed feriami oraz wakacjami odbywają się 

zajęcia w temacie bezpieczeństwa. Tu radny zwrócił również uwagę, aby bardziej edukować 

także rodziców.  

Podczas dyskusji zaproponowano także, aby zorganizować przez Radnych festyn dot. 

bezpieczeństwa. 

Pani Dorota Gwardzik zaproponowała także, aby również nauczyciele włączyli się w akcje 

dot. bezpieczeństwa przez m.in. zakładanie kamizelek odblaskowych w drodze do pracy. 

W propozycjach zwrócono także uwagę na zrewidowanie miejsc do parkowania przy 

szkołach, oraz poproszenie o częstsze patrole Policji w czasie, gdy dzieci przychodzą i 

wychodzą ze szkoły.  

 

 

 



4. Wolne głosy i wnioski. 

 

  Przewodniczący Komisji Danel Sobel poinformował, iż komisja planuje wyjazdowe 

posiedzenie w celu wizytacji placówek oświatowych w gminie.  

 

 Wobec braku innych głosów posiedzenie zakończyło się o godz. 17:55. 

 

  

Przewodniczący Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu,  

Zdrowia i Pomocy Społecznej 

 

Daniel Sobel 

 

 

 

 

  

 

Przygotował(a): Natalia Fornalik 

 


